



### تعميم

### GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

**Subject:**

The cancelation of visas sticker (Diplomatic, Special, Education, Transit) for all the Kingdom's missions abroad.

الموضوع:  
إلغاء لاصق التأشيرات (الدبلوماسية، الخاصة، الدراسة، المرور) لكافة بعثات المملكة في الخارج.

**Reference:**

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (11940/5) Dated 25/11/2023.
3. GACA Circular No. (5040/1/5) Dated 07/09/2023.
4. Gaca Circular No. (495/1/5) Dated 24/07/2023.
5. Gaca Circular No. (38890/5) Dated 18/04/2023.

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعميم الهيئة رقم (١١٩٤٠/٥) وتاريخ ١٤٤٥/٠٥/١١
٣. تعميم الهيئة رقم (٥٠٤٠/١/٥) وتاريخ ١٤٤٥/٠٢/٢٢
٤. تعميم الهيئة رقم (٤٩٥/١/٥) وتاريخ ١٤٤٥/٠١/٠٦
٥. تعميم الهيئة رقم (٣٨٨٩٠/٥) وتاريخ ١٤٤٤/٠٩/٢٧

**Background:**

Appending to the issued GACA Circular regarding the cancelation of (Work, Visit, Residence) visas sticker issued by the Kingdom's Embassies and Diplomatic Missions abroad and replacing it with the digital visa form, accordingly, the service will be activated on the remaining types of visas (Diplomatic, Special, Education, Transit) as of the date of 20/02/2024.

نبذة:  
إلحاقاً إلى التعميم الصادر بشأن اعتماد إلغاء لاصق تأشيرات (العمل- الزيارة- الإقامة) الصادرة من السفارات وممثلات المملكة في الخارج، واستبداله بنموذج التأشيرة الرقمية، عليه سيتم تفعيل الخدمة على باقي أنواع التأشيرات (الدبلوماسية، الخاصة، الدراسة، المرور) اعتباراً من تاريخ ١٤٤٥/٠٢/١٠هـ.

**Instructions:**

1. All airlines are allowed to transport passengers coming to the Kingdom holding (Diplomatic, Special, Education, Transit) visas from all the Kingdom's missions abroad.
2. This circular is effective from 20/02/2024.
3. Sticker visas issued before the date referred to in Paragraph No. (2) above are considered valid.
4. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

- التعليمات:
١. السماح لجميع شركات الطيران بنقل المسافرين القادمين إلى المملكة حاملي تأشيرات (الدبلوماسية، الخاصة، الدراسة، المرور) من كافة بعثات المملكة في الخارج.
  ٢. يسري العمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ ١٤٤٥/٠٢/١٠هـ.
  ٣. التأشيرات اللاصقة الصادرة قبل التاريخ المشار له في الفقرة رقم (٢) أعلاه تعتبر سارية المفعول.
  ٤. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميلة المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

خالد